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Oświadczenie skierowane do ministra transportu, budownictwa i gospodarki morskiej Sławomira Nowaka 

Szanowny Panie Ministrze! 
Działając w oparciu o wnioski i petycje mieszkańców mojego regionu, zwracam się do Pana Ministra 

z prośbą o rozważenie możliwości ponownego uruchomienia linii kolejowej na trasie Ełk - Orzysz - Olsztyn 
(woj. warmińsko-mazurskie) zarówno w zakresie transportu osobowego, jak i towarowego. 

Jak podnoszą mieszkańcy tego regionu, połączenie to ma strategiczne znaczenie dla rozwoju społeczno-
gospodarczego wschodniej części województwa warmińsko-mazurskiego. Linia ta łączy między innymi takie 
ośrodki miejskie jak Olsztyn, Mikołajki, Orzysz, Ełk. W przypadku wielu małych miejscowości czy wsi kolej 
stanowiła jedyny środek lokomocji, dzięki któremu ich mieszkańcy mogli przemieszczać się do większych 
ośrodków miejskich. Efektem likwidacji wspomnianej linii jest wykluczenie komunikacyjne. Problem jest 
tym istotniejszy, że dotyczy rejonu o największym w Polsce zapóźnieniu infrastrukturalnym, rejonu, gdzie 
nie tylko powstaje najmniej inwestycji infrastrukturalnych, ale dodatkowo likwiduje się te już istniejące. 
Powszechnie wiadomo, że sytuacja taka powoduje zapaść i degradację gospodarczą i społeczną. Taki stan 
rzeczy całkowicie uniemożliwia mieszkańcom regionu realizację podstawowych potrzeb takich jak dostęp do 
ośrodków kształcenia, służby zdrowia i innych. 

Wierzę, że Pan Minister rzetelnie i merytorycznie rozważy przedstawioną problematykę nie tylko 
w aspekcie gospodarczym, ale i społecznym. 

Z poważaniem 
Marek Konopka 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


